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Szanowny Panie Redaktorze

Chcialbym Panazapytac dlaczego Pana dziennik milczy w sprawie Rodzinnych
Ogrod6w Dzialkowych . Swego czasu szeroko Pana gazeta rozpisywala sip na temat dzialek .
broniliScie dzialkowc6w, obiecyvaliScie pomoc , zamreszczaliScie apele do posl6w naszego
parlamentu {mipdzy innymi ja podpisalem} , a teraz cisza t sza . Ju2 dosyi mam wiadomoSci
na temat Katarzyny W. lub Dholany K. dostajg czkawki jak to cz74am. 6 paldziemika br.
odbyl siE Nadzwyczajny X Krajowy Zjazd Polskiego Zwiqzku Dzialkowc6w , a w Pana
gazecie nie bylo ,,slowa" na ten temat . Pragng zatem Pana poinformowad , ze powstal
Komitet Inicjatywy Ustawodawczej przy Krajorn'ej Radzie - Polskiego Zwrqzku
Dziaikowc6w . Projekt Ustawy o Rodzinnych Ogrodach Dzialkowychpoprzez swego
pelnomocnika , w dniu 12 pazdziernika br. zostal zloZony do laski Marszalkowskiej .

W zwi4zku ztym Zarzqd naszego Ogrodu prosi Pana , aby redakcja ponownie
zainteresowala sig problemem dzialkowc6w i pilotowala ten projekt w Sejmie . aby
nie utkn4l w ,,zamraLarce".
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